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To: 5.1.2 IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Wed 3/25/2020 2:59:23 PM

Subject: RE: Verdringingsreeks

Received: Wed 3/25/2020 2:59:23 PM

Volgens mij is dat via de gggdhor idd

van:IEE Ee minvws n>

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 15:57

Aan:IEEE)ESE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Verdringingsreeks

Super!
Vanuit de GGDGHOTr is het stil, krijg je die dan ook?

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 15:57

aan:IEESNSEED)© minvvs.n i>
Onderwerp: RE: Verdringingsreeks

Wij krijgen over 5 min nieuwe update over tekorten!

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 15:49

minienw.nl>; minienw.nl>

Onderwerp: RE: Verdringingsreeks

voIEEE

Voor zover ik het weet zou het besproken worden in het IAO om te kijken of er andere sectoren zijn die mogelijk problemen
hebben. Dit kunnen wij natuurlijk niet inschatten voor iedereen. Vervolgens moet er gekeken worden of er een verdringingsreeks
nodig is, en zo ja, op welke wijze.
Ik heb verder geen terugkoppeling over het IAO gekregen, wellicht kan o ERd=t doen?

Ik heb vanwege de vraag varfBE gisteren weer GGDGHOR gevraagd hoe het staat met het verzoek vandaag voor 16 uur te

reageren (daar wacht ik nog op). GMT heeft dezelfde vraag uitgezet voor de acute zorg en ik weet niet of die al een antwoord

hebben.

Groet, IER FE

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 14:51

minus. IKE. mins oiNCEE

minienw.nl>; minienw.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Verdringingsreeks

Hopelyk leven jullie nog een beetje... Ik wil niet allerle1 structuren doorbreken, maar toch hierbyj kort iets dat bij ons in

huis inmiddels als een beetje prangend wordt ervaren. In goed overleg met PG en GMT zijn nu ontheffingen gemaakt en

zijn er nog mn de maak rond desinfecterende middelen. Echter in toenemende mate krijgen wij signalen over tekorten

vanuit verschillende sectoren (levensmiddelemndustrie, OV etc.). Ons lijkt evident, en daar alle inzet tot op heden voor,

dat vooral de zorgsector voorzien moet worden van adequate middelen en toereikende hoeveelheden. Echter die andere

vraag ligt ook op tafel maar zien wij niet als iets dat bij ons ligt en is meer een verdringingsvraagstuk en gewenste
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verdeling. Bijvoorbeeld zou RIVM gevraagd kunnen worden daarop te adviseren (waarbij het waarschijnlijk deels ook

communicatie 1s omdat zeep in sommige gevallen ook afdoende 1s).

Echter wij kiijgen dat punt nog niet echt ergens geadresseerd en willen ook niet direct naar ICCB of zo.

Kunnen jullie misschien helpen waar we dit neer kunnen leggen en wie dat op kan pakken.

Heel veel succes allemaal!

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


